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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2014. július 24. napján 
18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének rendkívüli üléséről. 

Jelen vannak: A jelenléti ív szerint                         

Napirendi pontok: 

1. Nyergestető-Kopjafa állítással kapcsolatos egyeztetés 
      Előterjesztő: Hertel László polgármester 

2. Szent István út és bekötőútjainak építésével kapcsolatos tájékoztatás 
               Előterjesztő: Hertel László polgármester  

3. Az önkormányzat törzsvagyonába tartozó viziközmű vagyonelemek állami tulajdonba 
adására vonatkozó határozat meghozatala 
Előterjesztő:Hertel László polgármester 

Napirendi pontok kiegészülnek: 

 A 2013. évi pénzmaradvány terhére a Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde tűzjelző 
rendszer távfelügyeleti szolgáltatás biztosítására vonatkozó határozathozatal 

 A sződi 07 hrsz-ú, kivett árok megnevezésű, 2241 m2 területű, Sződ Község 
Önkormányzat tulajdonában lévő ingatlan önkormányzati közterületté minősítésével 
kapcsolatos döntéshozatal 

 A sződi 04/14; 04/13; 04/14 hrsz-ú ingatlanokon jelölt úttal kapcsolatos határozathozatal 

 A Sződi Hunyadi János Általános Iskola bővítésével kapcsolatos határozathozatal 

 Tájékoztatás a 2014. évi lomtalanításról 

 Sződ Község Iskolai Oktatásáért Közalapítvány Alapító Okiratának megtárgyalása 

Hertel László polgármester üdvözli a képviselő-testület tagjait, Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-
testületből  6 fő jelen van, Dávid Tamás képviselő jelezte távolmaradását. A képviselő-testület 
határozatképes.  

Ismerteti az ülés napirendi pontjait, és tájékoztatja a képviselőket, hogy a Csupafül Egységes Óvoda-
Bölcsőde tűzjelzőrendszer távfelügyeleti szolgáltatására vonatkozóan, az önkormányzat tulajdonában 
lévő 07 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan, valamint a közoktatási alapítvány Alapító Okiratával 
kapcsolatosan is határoznia kell a testületnek. Továbbá tájékoztatja a képviselőket a 2014. évi 
lomtalanítás részleteiről. 

 A képviselők 6 igen szavazattal a rendkívüli ülés kiegészített napirendi pontjait elfogadják.  
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A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – Erdélyi Balázs képviselőt 
javasolja.  A képviselő-testület  6 igen szavazattal Erdélyi Balázs képviselőt jegyzőkönyv hitelesítőnek 
elfogadja. 

Volentics Gyula: Én kérni szeretném a napirendi pontok megtárgyalási sorrendjének a módosítását, 
mivel az első napirendi pont engem nem érint, ezt a napirendi pontot tárgyalja meg utoljára a testület. 
A képviselők Volentics Gyula kérését elfogadják.  
 
 

1. Szent István út és bekötőútjainak építésével kapcsolatos tájékoztatás 
            Előterjesztő: Hertel László polgármester 
 
 
Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Szent István út és bekötőútjainak építése júlis 15. 
napjával megkezdődött. Július 11-én az érintett lakosokat  a kivitelezővel együtt tájékoztattuk az építés 
részleteiről, a várható közlekedéskorlátozásról. 

Puskás Szilveszter:  Vannak olyan hírek a községben, hogy nem lesz szegélykő az utak mellett.  
Javaslom, hogy a közeljövőben testület tartson bejárást a helyszínen. 
Hertel László: Támogatom az alpolgármester úr javaslatát. A bejárásra minél hamarabb sort kell 
keríteni, mivel a beruházás várható befejezése augusztus 20. 
Puskás Szilveszter: Én javaslom, hogy a bejárás ideje augusztus 07.-én, 18.00 óra legyen. 
A képviselők a javasolt időpontot elfogadják. 
Herel László: A helyszínen az árok és járda pontos helyét ismertetem a képviselőkkel. 
A 2014. évi költségvetésben 30.000.000.- forint +ÁFA összeg került betervezésre az útépítésre, mely 
összeg fedezetet nyújt a Szent István út megépítésére. A Szent István út mellékútjainak építésének, 
felújításának a  költsége 11.741.992.- forint.  Ezt az összeget az érintett területen működő vállalkozók 
hozzájárulásából, valamint az önkormányzat előző évi pénzmaradványából tudjuk finanszírozni. Erre 
vonatkozóan határozatot kell hoznia a testületnek, mivel az előirányzatot módosítani kell.  

Kérem a képviselőket, hogy akinek ezzel kapcsolatosan kérdése, észrevétele van, szíveskedjen jelezni. 

Hertel László: Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk.  Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

59/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete a Szent István út bekötőútjainak felújítására, - melynek összege 
(a Szent István út építésén felül) bruttó: 11.030.256.- forint – bruttó 10.000.000.- forint helyi 
vállalkozók hozzájárulásából a fennmaradó összeget az önkormányzat előző évi 
pénzmaradványából biztosítja. 

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

 
2. Az önkormányzat törzsvagyonába tartozó viziközmű vagyonelemek állami tulajdonba 

adására vonatkozó határozat meghozatala 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy megkeresés érkezett a Duna Menti Regionális 
Vízmű ZRT-től, melyben nyilatkozatot kérnek az önkormányzattól arra vonatkozóan, hogy az 
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önkormányzat térítésmentesen át  kívánja-e adni az önkormányzat törzsvagyonában lévő viziközmű 
vagyonelemeket. Ez esetünkben a csatornahálózatot, illetve a szennyvíztisztítótelepet jelenti. Én 
javaslom, hogy a tulajdonjogot adjuk át. A csatornahálózatot és a szennyvíz-tisztítótelepet jelenleg a 
DMRV üzemelteti, mert az önkormányzat gazdaságosan az üzemeltetést nem tudta ellátni, ezért kellett 
átadnunk az üzemeltetés jogát. A csatornahálózat és a szennyvíz-tisztítótelep azon berendezései és 
gépei, amelyek tönkre mennek, és cserére szorulnak, azokat önkormányzatnak kell megfizetnie. Az 
előzőekben abban állapodtunk meg a DMRV-vel, hogy a bérleti díj terhére végezzék el a javításokat, 
cseréket. Viszont ez hosszú távon ez nem lesz tartható, mert a bérleti díj meglehetősen alacsony, 
viszont a gépek, berendezések egyre jobban elhasználódnak, és a javításokat, cseréket több mint 
valószínű, hogy a bérleti díj nem fogja fedezni. 
Mivel nem az önkormányzat működteti a rendszert, a csatornahasználat éves díjára a DMRV ad 
ajánlatot, melyet más lehetőség híján el kell fogadnunk. Én javasolnám, hogy kínáljuk fel a 
tulajdonjog átadását a csatornahálózatra és a szennyvíztisztítóra vonatkozóan, mivel a 
csatornahasználati díjat a DMRV szedi be, az önkormányzatnak ebből semmiféle tartalékkerete nem 
képződik, így más forrásból kellene a felújításokat biztosítani.  
Kérem a képviselőket, hogy mondják el javaslataikat ezzel kapcsolatosan. 

Amennyiben nincs hozzászólás, akkor kérem, hogy szavazzunk a javaslatra vonatkozóan. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

60/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sződ Község Önkormányzat törzsvagyonát 
képező Szennyvíztisztítótelep és csatornaközműhálózat - mint viziközmű vagyonelemek -
tulajdonjogát  térítésmentesen a Magyar Állam tulajdonába adja.  

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

 

 Csupafül Egységes Óvod-Bölcsőde tűzjelző rendszer távfelügyeleti szolgáltatására 
vonatkozó határozat meghozatala 

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy az óvodabővítés során új szerződést kellett kötnünk 
az intézmény tűzjelző rendszer távfelügyeletére vonatkozóan. Ez a költség nem szerepel a 2014. évi 
költségvetésben, ezért erre vonatkozóan kell határozatot hoznia a testületnek, az előirányzat 
módosítása érdekében. Kérem, hogy akinek ezzel kapcsolatosa kérdése van, szíveskedjen jelezni.  

Hertel László:  Amennyiben nincs kérdés, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

61/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete 85.344.- forint/év összeget biztosít a 2013. évi pénzmaradvány 
terhére, a Csupafül Egységes Óvod-Bölcsőde tűzjelzőrendszer távfelügyeleti szolgáltatására.  

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 
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 Sződi 07 hrsz-ú önkormányzati ingatlannal kapcsolatos határozathozatal 

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a sződi 07 hrsz-ú, kivett árok megnevezésű, 2241 
m2 területű ingatlan Sződ Község Önkormányzat tulajdonát képezi. Az árok a 04 hrsz-ú külterület és a 
08/2 hrsz-ú között helyezkedik el.  

A Váci Földhivatallal – a Rendezési Tervvel kapcsolatosan - történt egyeztetés során kiderült, hogy a 
sződi 04 hrsz-ú ingatlanok tulajdonosai a saját ingatlanjukat nem tudják megközelíteni, mert nics az 
ingatlannyilvántartásban olyan út, amely ezt lehetővé tenné.  

Ezért a Földmérő a Földhivatallal egyeztetve azt javasolta, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő 
07 hrsz-ú ingatlant a képviselő-testület önkormányzatú közterületté minősítse át. Ezáltal az érintett 
ingatlanok az ingatlannyilvántartás szerint is megközelíthetőek lennének.  

Kérem a képviselőket, hogy mondják el ezzel kapcsolatosan javaslatukat. 

Hertel László:  Mivel javaslat nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

62/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete a sződi 07 hrsz-ú, kivett árok megnevezésű, 2241 m2 területű, 
Sződ Község Önkormányzat tulajdonában lévő ingatlant önkormányzati közterületté minősíti.  

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

 A sződi 04/14; 04/13; 04/14 hrsz-ú ingatlanokon jelölt úttal kapcsolatos határozathozatal 

Hertel László: Az előző napirendi ponthoz kapcsolódóan szükséges a testületnek egy további 
határozatot meghoznia.  

A sződi 04/12; 04/13; és 04/14 hrsz-ú ingatlanok megközelítése érdekében a folyamatban lévő 
Rendezési Tervben egy út került kijelölésre.  

Mivel ezek az ingatlanok a fent leírtak alapján a másik oldalról megközelíthetővé válnak, valamint a 
Sződ Rákos-patak folyási irányának jobb oldalán az árokkarbantartására szervízút van, -mely jelenleg 
is használható-  mindezek figyelembevételével a tervben kijelölt útra nincs szükség.  

Ezzel kapcsolatosan egyeztettem a Rendezési Terv készítőjével is, aki azt javasolta, hogy a testület 
hozza meg a két határozatot, hogy a változásokat a Rendezési Tervben szerepeltetni tudja. 

Ezzel kapcsolatosan kérem a képviselőket, hogy mondják el javaslataikat, véleményüket.  

Hertel László: Mivel hozzászólás nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

63/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete a sződi 04/14; 04/13; 04/14 hrsz-ú ingatlanokon jelölt utat Sződ 
Község Rendezési Tervében nem kívánja szerepeltetni. 

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

 Sződi Hunyadi János Általános Iskola bővítése 

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a tegnapi nap folyamán érkezett a Nemzeti Sport 
Központtól ismételt megkeresés a hivatal felé. A Sport Központ az eddigi megadott árajánlatot   
felülvizsgálata, és a korábban megadott 47 millió  forint helyett 56.939.464.- forintban állapította meg 
a beruházás összegét. 
Részletesen ismerteti az előzményeket. 
A Sport Központ 0%, 25%,50% önkormányzati támogatottságú önerőket állapított meg az 
önkormányzatoknál. Mivel a beruházás összege növekedett, az önkormányzat által biztosítandó önrész 
összege is emelkedik. Ha elfogadjuk az ajánlatot, akkor 2 millió forinttal több önerőt kell biztosítani, 
mint amit korábban a testület elfogadott. A számítások alapján az 57 millió forintos beruházásnál az 
önrész összege Bruttó 14.234.866.- forint. Kérem a képviselőket, hogy mondják el ezzel kapcsolatoan 
véleményüket.  
 
Hertel László: Amennyiben hozzászólás nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a 
képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

64/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

 

Sződ Község Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sződ Község Önkormányzat tulajdonát 
képező sződi 158 hrsz. alatt lévő Sződi Hunyadi János Általános Iskola két tanteremmel történő 
bővítési  beruházás összegének – amely Bruttó 56.939.464  forint- 25 %-os önrészét - mely 
Bruttó 14.234.866  forint- biztosítja. 

A képviselő-testület a 32/2014.(IV.15.) számú határozatát jelen határozat elfogadásával 
visszavonja. 

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

Hertel Lászó: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a képviselőket hogy 2014.10.04 napján lesz 
községünkben a lomtalanítás. Reggel  8.00 órától től 14.00  óráig . A gyűjtés formája az eddigiektől 
eltér majd.  Sződ községben 6 gyűjtőhelyszín kijelölésére van lehetőség. Javaslom, hogy a 
lomtalanításra Sződön az öt szelektív hulladékgyűjtő szigetet, Nevelek településrészen pedig a volt  
Szegfű utca és a Tél utca sarkán, a gázelosztó melletti területet jelöljük meg. 

Részletesen ismerteti a gyűjtés menetét.  

5 m3-es konténerek kerülnek a lomtalanítás napján a megjelölt helyekre kiszállításra, oda kell a 
lakosoknak szállítani a hulladékot,. A Zöld Híd biztosít személyzetet a hulladék átvételére. 
Amennyiben a konténerek megtelnek, abban az esetben újabb konténerek kerülnek kiszállításra. A lom 
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a hulladékgyűjtő szigeteken nem maradhat.  A lomtalanítás időpontjáról és annak részleteiről a 
lakosságot időben tájékoztatjuk, és a tájékoztatót augusztusban a honlapunkra feltesszük.  

 

 Sződ Község Iskolai Oktatásáért Közalapítvány Alapító Okiratának megtárgyalása 

Hertel László:  Tájékozatom a képviselőket, hogy a Sződ Község Iskolai Oktatásáért Közalapítvány 
Alapító Okiratát az ügyvédnő elkészítette, az új tagokkal. Ezt az okiratot a képviselők részére 
kiküldtük, ugyanis a testületnek kell elfogadnia, mivel az önkormányzat hozta létre ezt az alapítványt. 
Kérem, hogy akinek ezzel kapcsolatosan kérdése, észrevétele van, szíveskedjen jelezni.  

Erdélyi Balázs: Az Alapító Okirat tervezetét részletesen átvizsgáltam, javaslom annak elfogadását. 

Hertel László: Van-e további kérdés a képviselők részéről? Amennyiben nincs, kérem, hogy 
szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

65/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete a Sződ Község Iskolai Oktatásáért Közalapítvány Alapító 
Okiartát a mellékletben foglaltak szerint, az alábbi tagsággal elfogadja. 

Kuratórium elnöke: Juhász Sándor 2134  Sződ, Szent István út 23.  

Kuratórium tagjai: Bogdán Gyöngyvér 2134 Sződ, Grassalkovich u. 35.  

                                 Varga Istvánné 2134 Sződ, Kölcsey Ferenc u. 11.  

 Nyékiné Tomecskó Miryam 2134 Sződ, Dózsa György út 193.  

Felügyelő Bizottság elnöke: Barabás Beáta 2134 Sződ, Rákóczi Ferenc u. 50. 

Felügyelő Bizottság tagjai: Egri Magdolna 2134 Sződ, Dózsa György út 136.  

                                              Ambrus Anita 2134 Sződ, Ady Endre u. 22.  

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

 

 

Volentics Gyula képviselő távozik az ülésről, a képviselő-testület létszáma 5 főre módosul . 
 

3. Nyergestető-Kopjafa állítással kapcsolatos egyeztetés 
    Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Nyergestetőn történő kopjafaállítással 
kapcsolatosan, az alpolgármester úrral – aki az utazás kezdeményezője, és fő szervezője- a részletekről 
egyeztettünk, a tájékoztatót és a programot a képviselők részére megküldtük.  

Javasoljuk, hogy az utazás költségét az önkormányzat vállalja át a képviselők és házastársuk részére, 
valamint az önkormányzat azon dolgozói részére, akik részt vesznek az utazáson. 
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Az útiköltséget annyifelé osztanánk, ahányan az utazáson részt vesznek, és a vendégek az egy főre eső 
költséget fizetik meg.  

Továbbá az önkormányzat finanszírozná azokat az ajándékokat, melyeket az önkormányzat 
képviseletében adnánk át a helyszínen. 

A képviselők korábban jelezték, hogy vállalják a kopjafa elkészíttetésével, valamint elhelyezésével 
kapcsolatos költségek megfizetését.  

A képviselő-testületnek arra vonatkozóan kell határozatot hoznia, hogy mekkora összeggel támogatja 
az önkormányzat az utazást. Tehát ez az utazás költségéből, és az ajándékvásárlás összegéből tevődik 
össze.  

Hertel László: Van-e hozzászólás a képviselők részéről? Amennyiben nincs, akkor kérem, hogy 
szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

66/2014.(VII.24.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete  402.500.- forint összeget biztosít a 2013. évi pénzmaradvány 
terhére,  a Sződ Község Önkormányzat képviseletében, Nyergestetőn történő kopjafaállítással 
kapcsolatosan. 

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

 

 

Hertel László: Amennyiben további hozzászólás nincs, az ülést 20.20 órakor bezárom. 

Kmft. . 

……………………………………                               ……………………………………… 
Hertel László polgármester                                            dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 
 
 
  ……………………………… 
Erdélyi Balázs jegyzőkönyvhitelesítő 
 


